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ror:

I canine]From: 5.1.2e

Sent: Thur 3/12/2020 12:10:22 PM

Subject: FW: Handalcohal : kan de IGJ het proces versnellen ? TEKORTDESINFECTIEMIDDELEN DOOR CORONA PANDEMIE

Received: Thur 3/12/2020 12:10:22 PM

EE

¢ Een ziekenhuis kan en wil zelf desinfecterende handalcohol maken vanwege tekort. Dat is geen geneesmiddel, dus de

geneesmiddelenwet is niet van toepassing. Ik ga er vanuit dat het een biocide betreft.

s Het ziekenhuis wil die handalcohol niet alleen voor zichzelf maken, maar ook voor ziekenhuizen in de omgeving.

e Daarmee komt de betreffende handalcohol ‘in het economische verkeer’. Een CTGB vergunning is dan wellicht een

vereiste (weet ik niet zeker). CTGB zou hebben aangegeven geen versnelde aanvraagprocedure te kunnen volgen
hiervoor.

«Het ziekenhuis gaat gegeven de huidige situatie toch de handalcohol maken en ten goede laten komen (ook) aan andere

ziekenhuizen.

e Ik denk dat het ziekenhuis (en algemener ziekenhuizen/ apotheken die hetzelfde willen) graag op een of andere manier

horen dat dat gegeven de huidige situatie OK is. Via een versnelde "officiéle’ procedure of anderszins (a la berichtje
gisteren over de hulpmiddelen).

Kun je hier je hier mee uit de voeten?

Groet,

ver:IEEEENe's >Verzonden: donderdag 12 maart 2020 10:49

)SEE> IEE Ee
Onderwerp: FW: Handalcohol : kan de I1GJ het proces versnellen ? TEKORT DESINFECTIEMIDDELEN DOOR CORONA PANDEMIE

Urgentie: Hoog

os EEN
Zie hieronder, kunnen wij een rol spelen bij het laten versnellen van de toelatingsprocedure van het CTGB, zodat het

Catharina zkh zelf geproduceerde handalcohol kan delen met andere ziekenhuizen?

Vraag die het ziekenhuis met stelt maar mogelijk wel aan de orde 1s: hebben ze ook formeel toestemming van ons nodig
voor het doorleveren van een eigen farmaceutische bereiding?

a

van:IEEE EEN 00>

Datum: donderdag 12 mrt. 2020 9:50 AM

Aan: ) EEE @ig.0>
Onderwerp: Handalcohol : kan de IGT het proces versnellen ? TEKORT DESINFECTIEMIDDELEN DOOR CORONA PANDEMIE

alo [EEN
Onderstaand een concreet verzoek aan IG] (zie geel gemarkeerd gedeelte). Wil jij dit doorgeleiden?
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Met vriendelijke groet,

Van: EEN catharinazickenhuis.ol>
Datum: Thu, 12 Mar 2020 08:45:02 GMT

Onderwerp: Handalcohol : kan de IGJ het proces versnellen ? TEKORT DESINFECTIEMIDDELEN DOOR CORONA

PANDEMIE

Aan: (IEEEGigi n))
Geachte heer EEEZIN

Aansluitend op ons telefoongesprek zend ik een mail door van onze gevestigd ziekenhuisapothekerEEE onder) .

Er zijn bij ons (en bij andere ziekenhuizen) ernstige tekorten aan desinfectia. Wij hebben een productie apotheek en kunnen dit

maken voor eigen gebruik (doen dit ook zoals onder aangegeven), wij mogen dit niet in het economisch verkeer brengen en een

versnelde toelatingsprocedure ontbreekt. Bij omliggende ziekenhuizen komt de patientenzorg hierdoor in gevaar.

Tevens heb ik aangegeven dat ik wij als Catharina Ziekenhuis — gegeven de tekorten in andere ziekenhuizen en het belang van

desinfectie voor de patientenzorg
—

aan onze apotheek toestemming hebben gegeven handalcohol te leveren aan andere

ziekenhuizen. Daarbij zal aan de RvB’s van betrokken ziekenhuizen worden gevraagd een verklaring te ondertekenen waarin zij

aangeven zich ervan bewust te zijn dat de handalcohol de toelatingsprocedure van het CTGB niet heeft doorlopen.

De reden om toch akkoord te gaan met aflevering door onze ziekenhuisapotheek is de wetenschap dat algemeen bekend is dat

een alcoholconcentratie van 70% effectief is. Het niet leveren van dit middel brengt dus de zorg elders in gevaar en onze

toestemming tot leveren voorkomt dit.

Met vriendelijke groet

5.1.2e

Catharina Ziekenhuis Eindhoven

catharina
een santeon ziekenhuis

I: www.catharinaziekenhuis.nl

Michelangelolaan 2, 5623 El Eindhoven

Postbus 1350, 5602 ZA Eindhoven

vanSENET
Verzonden: woensdag 11 maart 2020 10:50

Aan: IEEEJIIBEI @ catharinaziekenhuis.nl>

Onderwerp: Handalcohol

Urgentie: Hoog

BesteERJer 5.1.2¢

Zoals vanochtend besproken in het OT materialen heeft het CTGB (college Ter beoordeling van Gewasbestrijdingsmiddelen en

Desinfectantia) aangegeven dat er geen versnelde toelatingsprocedure komt voor alternatieven zoals de door ons gemaakte
handalcohol. Dit betekent formeel dat we ons product niet in het economisch verkeer mogen brengen. Er lopen nog gesprekken

tussen onze beroepsvereniging en het CTGB. Ze beraden zich nu op hierziening van dit besluit. We kunnen hier niet op wachten
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daarom hebben we besloten de handalcohol voor eigen gebruik in het ziekenhuis in te gaan zetten. De nood is echter hoger bij

onze collega’s, bij een aantal ziekenhuizen is de voorraad nu op, waardoor de patiéntenzorg in gevaar komt.

lk vind eigenlijk dat we moeten proberen andere ziekenhuizen te helpen en vandaag te starten met uitleveren. Nood breekt wet,

het is algemeen bekend dat een alcohol concentratie van 70% effectief is, dus inhoudelijk zie ik het probleem niet. Uiteraard doe

we dit niet zonder toestemming, dus bij deze twee vragen:

- Kan RvB akkoord geen met het toch uitleveren van de handalcohol?

- Via welke lijn kunnen we een uitspraak van het CTGB danwel VWS versnellen?

Mocht er meer toelichting nodig hoor ik het uiteraard graag.

Groeten,

Apotheek Catharina Ziekenhuis | Michelangelolaan 2 | 5623 EJ Eindhoven | 040

www.catharinaziekenhuis.nl/apotheek


